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Call for nominations for the Mattei Dogan Foundation Award for Comparative Research in Demography 
Deadline for Nominations: 1 November 2008
This Award honors a scientist of high international renown for the contribution of his or her work to the development of studies of population that draw on perspectives of different disciplines and for the importance that this work has accorded to international comparisons. The Award is given to a scholar in mid-career to honor work already completed but also to encourage active researchers to continue their research. The Award will be presented during the IUSSP 26th International Population Conference in Marrakech, Morocco, 27 September-2 October 2009 where the Awardee will be invited to give a short talk during the conference. The Mattei Dogan Foundation offers a cash prize of $ 3,500 to the Awardee.  

Eligibility: All IUSSP members who are nominated following the procedure listed below are eligible except for current and 2002-2005 IUSSP Council members. No age limit exists but nominees should ideally be in mid-career. 

Nomination Procedure: Candidates must be nominated by IUSSP members; no self nominations will be accepted. Documentation includes the following. 

1) A nomination letter signed by at least six IUSSP members of at least three different nationalities. 

2) Two letters of recommendation by prominent population scientists who did not sign the nomination letter. 

3) A Curriculum Vitae that includes a complete list of the nominee’s publications. 

Nomination materials should arrive at the IUSSP Secretariat by email, fax or post by the 1atest on 1 November 2008 and should be addressed to Mary Ellen Zuppan, IUSSP Executive Director (zuppan@iussp.org), 3-5 rue Nicolas, 75980 Paris Cedex 20, France. If sending original materials by fax or post, please send electronic copies by email to facilitate communications with selection committee members. 

Nomination materials will be reviewed by a Selection committee appointed by the IUSSP Council in December 2008. The winner of the Award will be announced in February 2009. 

For more information on the Mattei Dogan Foundation Prize for Comparative Research in Demography please visit our website at http://www.iussp.org/Awards/mdaward.php
 

 

Appel à candidatures pour le Prix de la Fondation Mattei Dogan pour la Recherche Démographique Comparée

Date limite pour l’envoi des candidatures : 1er novembre 2008

Ce prix récompense un(e) scientifique de haut renom international pour l’apport de ses travaux au développement interdisciplinaire des études de population et l’importance qu’ils accordent aux comparaisons internationales. Le prix est attribué à un chercheur ou une chercheuse en milieu de carrière pour honorer une œuvre déjà accomplie mais aussi pour l’encourager à poursuivre ses recherches. Le prix sera décerné lors du XXVIe Congrès international de la population, qui se tiendra à Marrakech, Maroc, du 27 septembre au 2 octobre 2009. Le ou la candidate primé(e) sera invité(e) à donner un bref exposé au cours du Congrès et la Fondation Mattei Dogan lui offrira un prix d’un montant de 3 500 dollars US.

Eligibilité : Tous les membres de l’UIESP proposés en respect de la procédure décrite ci-dessous sont éligibles pour ce prix, à l’exception des membres du Conseil actuel et de ceux du Conseil précédent (2002-2005). Il n’y a aucune limite d’âge mais les candidat(e)s proposé(e)s doivent en principe être en milieu de carrière.

Procédure de nomination : Les candidats doivent être proposés par des membres de l’UIESP ; aucun candidat ne peut se proposer lui-même. Les documents requis pour la constitution du dossier de nomination sont les suivants : 

1) une lettre de nomination signée par au moins six membres de l’UIESP d’au moins trois nationalités différentes ;

2) deux lettres de recommandation d’éminents spécialistes du domaine de la population non signataires de la lettre de nomination ;

3) un curriculum vitae comprenant la liste complète des publications du candidat.

Le dossier de nomination complet doit parvenir au Secrétariat de l’UIESP par email, par fax ou par courrier au plus tard le 1er novembre 2008 et être adressé à Mary Ellen Zuppan, Directrice exécutive de l’UIESP (zuppan@iussp.org), 3-5 rue Nicolas, 75980 Paris Cedex 20, France. Si les documents originaux sont envoyés par courier ou par fax, veuillez également envoyer des copies en version électronique par email afin de faciliter les communications entre membres du Comité de sélection. 

Le dossier de nomination sera examiné par un Comité de sélection désigné par le Conseil de l’UIESP en décembre 2008. Le nom du lauréat ou de la lauréate du prix sera annoncé en février 2009. 

Pour plus d’information sur le Prix de la Fondation Mattei Dogan pour la recherche démographique comparée, veuillez visiter notre site web à l’adresse suivante http://www.iussp.org/Awards/mdaward.php.

